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УДК 621.311.24 

Р. В. Андреев 

Обоснование выбора оптимального состава и параметров автономного ветродизельного комплекса. 

Предложен способ оценки реального объема электроэнергии, получаемой потребителем от ветро-

энергетической установки. С учетом предложенного способа разработана методика оптимизации количе-

ственного состава и параметров оборудования, входящего в состав автономного ветродизельного  

комплекса. Критерием оптимальности варианта состава комплекса являются результаты оценки эконо-

мической эффективности инвестиций. 
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Andreev R. V. 

Rationale for the selection of optimal structure and parameters of the stand-alone wind-diesel complex. 

A method of estimating the real amount of electricity, received by the consumer from wind turbine, is 

proposed. Taking into account the proposed method technique of optimizing the quantitative composition 

and the parameters of the equipment, which is part of the stand-alone wind-diesel complex, is developed. Opti-

mality criterion of complex configuration option is results of economic efficiency evaluation of investments. 
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